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ملاک و معیار سلامت جامعه قوه قضائیه است

امام جمعه بناب با بیان اینکه ملاک و معیار سلامت جامعه در تمام دنیا قوه قضائیه است؛ گفت: اگر قوه قضائیه سالم

باشد، به مرور زمان تمام دستگاهها و مردم نیز سالم خواهند بود.

امام جمعه بناب با بیان اینکه ملاک و معیار سلامت جامعه در تمام دنیا قوه قضائیه است؛ گفت: اگر قوه قضائیه سالم باشد، به
مرور زمان تمام دستگاهها و مردم نیز سالم خواهند بود.

به گزارش خبرگزاری فارس از بناب، حجت الاسلام حاج شیخ مصطفی باقریبنابی امروز در خطبههای آیین وحدت بخش نماز
جمعه شهرستان بناب با گرامیداشت هفتم تیر سالروز شهادت آیت الله دکتر بهشتی و یاران باوفایشان و همچنین تجلیل از

مقام شامخ آن شهید بزرگوار اظهار کرد: به همین مناسبت این هفته در کشور به نام هفته قوه قضائیه نامگذاری شده است.

وی سپس با گرامیداشت هفته قوه قضائیه تصریح کرد: ممکن نیست یک کشوری به سلامت کامل برسد، مگر اینکه دستگاه
قضایی سالم در رأس آن قرار گیرد و خدای نکرده اگر دستگاه قضایی سالم نباشد، به تدریج دستگاههای دیگر نیز آسیب

میبینند.

خطیب جمعه شهرستان بناب با بیان اینکه سلامت نظام جز با سلامت قوه قضائیه تحقق نخواهد یافت؛ افزود: این قوه قضائیه
است که با تخلف و انحراف برخورد کرده و از تکرار آن جلوگیری میکند.

وی ادامه داد: قوه قضائیه ضامن عمل مسئولان و عامه مردم است، بنابراین اگر تشنه عدالت هستیم، با کارآمدی قوه قضائیه
این عدالت امکانپذیر خواهد بود و بس و آن موقع ظلم و منکرات در جامعه ریشه کن خواهد شد.

حجت الاسلام باقریبنابی تأکید کرد: اگر خدای نکرده قوه قضائیه سالم نباشد و در مقابل انحرافات، ظلم و منکرات قاطع نباشد،
آن موقع ظلم، فساد و منکرات در جامعه رشد پیدا میکند.

رئیس شورای فرهنگ عمومی بناب با اشاره به جایگاه حساس و بالای قوه قضائیه در کشور گفت: آنچه در این مسئولیت
حساس و خطیر میتواند اجرای عدالت را تضمین کند، وجود انسانهای خدا ترس و انسانهای خدا محور در این مجموعه

است و افراد شاغل در این مجموعه نباید سفارش پذیر باشند. چرا که با این ملاحظات نمیشود به اجرای عدالت فکر کرد.

باقریبنابی در ادامه خطبههای نماز جمعه ضمن گرامیداشت مجدد هفته قوه قضائیه، این مناسبت را به نیروهای مخلص و
تلاشگر تشکیلات قضایی در شهرستان بناب تبریک گفت و از آنها تقدیر و تشکر کرد.

امام جمعه بناب به فرا رسیدن ایام ماه مبارک رمضان اشاره کرد و ضمن تأکید بر لزوم رعایت شئونات این ماه تصریح کرد:
بیحرمتی به ماه مبارک رمضان بدبختیهای زیادی را در پی دارد، باید سعی کنیم حرمت این ماه را عزیز نگه داریم.
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